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Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget Vi ligger bra till. Vi ska börja handla in saker som saknas till
de olika lagen

Årshjulet Utvärdering ledarträff;
Målvaktsträningar - de önskar även att någon kommer ut till
lagen och instruerar. Vi tror det är svårt att få någon som vill
och har tid att besöka 18 lag, men vi kollar upp det.
Akut skadehantering vill ledarna ha varje år el vartannat år
Matchledarutbildningen var bra och det vill alla ha varje
säsong
Mixcupen; att uppstartslagen inte ska delta där, ev inte ha cup
för de äldsta ungdomslagen
Innebandygalan är bra, men kanske inte för de allra yngsta.
Rallyt; ledarna vill att vi fortsätter att jobba på rallyt

Halltider - halltidsmöte 23/5. Vi skickar in våra önskemål till
Peter innan det.
Lagväskor; genomgång, inköp. Vi träffas i förrådet måndag
15/5 kl 19.00. De lag som inte lämnat in sitt material får göra
det då.
Städa förråden i hallarna, vi försöker att göra det i slutet av
maj
Lagen är nu anmälda, förutom 15-lagen som ska anmälas i
augusti

Schysstare på
sociala medier,
digital
utbildning

Digital utbildning 22/5 19.30-21.00 som heter Schysstare på
sociala medier. De som vill kan gå in på länken som Stina
lägger ut på hemsidan och anmäla sig själv, både ledare och
föräldrar.



Utbildningar till
hösten

Knäkontroll på Svenska innebandyförbundet, vi lämnar ut
information om det till varje lag på ledarupptakten i höst
Matchledarutbildningen
HLR
Grundutbildning på förbundet
Andra utbildningar på förbundet
Målvaktstränarutbildning för de som vill på förbundet

Gemensam
övergångspolicy

Genomgång av det underskrivna dokumentet
Dokumentet finns på Västerbottens innebandyförbund under
dokument. Vi lägger även ut den under dokument på våran
hemsida.

Schysst förebild,
schysst lag och
schysst match

Arbete runt detta har startat i vissa lag redan nu och till hösten
kommer det att jobbas mer runt detta i fler lag

Tränare i H2 och
parainnebandy

Vi diskuterar tränare i herrlaget och parainnebandyn

Storbingo
sommaren 2023

Innebandyn ska jobba på storbingon 30/7 och 10/9, och det är
herrlaget och herrar utv som ska jobba på varsitt tillfälle.
Catarina R meddelar berörda lag, vilket datum de får
Bingofördelningen till hösten gör vi på nästa sektionsmöte.

Sponsorer Eftersom vi har fått ökade utgifter nästa säsong behöver vi få
in fler sponsorer. Avtalet med Meka ska skrivas på, det är i
stort sett klart. Vi behöver få in 2 sponsorer till. Vi funderar
på vilka företag vi kan fråga.



Nya sektions-
medlemmar

Vi funderar på nya sektionsmedlemmar.

Utomhussarg Peter Lundström ska tala om vart den exakt ska stå nere vid
friluftsområdet vid Röda viken. Sedan ska marken beredas.

Lag till hösten Vi diskuterar lagsammanslagningar till hösten

Mixcup och cup
för 16-lagen

Mix-cup när?
i fjol hade vi mixcupen 9/10 och det tyckte ledarna var för
tidigt, men det måste ju vara innan alla matcher har börjat.
I fjol började alla ungdomslag sina matcher typ 22/10, så
alltså skulle mixcupen kunna vara 15/10. Men 8/10 känns
bättre så vi bestämmer det datumet.
Cup för 16-lagen, När? förslag 16-17 mars, alltså helgen v. 11
Vi behöver önska tider till det nu

Beslut om
mixcup och
innebandygala

Utifrån ledarnas önskningar på ledarträffen beslutar vi att
mixcupen och innebandygalan inte kommer att erbjudas till de
lag som bara tränar under året. Det gäller alltså att F/P -16 inte
kommer att erbjudas mixcup eller innebandygala
nästkommande säsong.

Övriga frågor Ett disciplinärende gällande oönskat beteende har inkommit
till föreningen

Noterats av Katarina E


